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Prezydent Miasta Legnicy 

      Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie

W  imieniu  zaniepokojonych  mieszkańców  oraz  w  duchu  troski  o  rozwój  naszego  miasta,
pragnę zwrócić się z zapytaniem dotyczącym inwestycji związanej z Placem Słowiańskim. W związku z
licznymi zapytaniami  społeczności,  chciałbym uzyskać  informacje  na  temat  celu  budowy przejścia
podziemnego  na  Placu  Słowiańskim,  szczególnie  w  kontekście  istnienia  równoległego  przejścia
naziemnego.

Mam  nadzieję,  że  Pan  może  dostarczyć  jasności  co  do  konkretnego  celu  i  korzyści
wynikających  z  budowy  przejścia  podziemnego,  zwłaszcza  w sytuacji,  gdy  obok  istnieje  przejście
naziemne. Interesuje mnie również rzeczywisty koszt budowy tego podziemnego przejścia, włączając
w to wszelkie dodatkowe koszty związane z windami.

Zależy mi na zrozumieniu, jakie konkretne korzyści przyniesie ta inwestycja dla mieszkańców
oraz jakie kroki  zostały podjęte w celu optymalnego wykorzystania środków publicznych. Liczę na
Pańską otwartość w tej sprawie i  na udzielenie pełnych informacji,  które pozwolą na zrozumienie
sensu i celu tej ważnej dla społeczności inwestycji.

Z poważaniem,

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
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